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       Elsloo, 11 augustus 2022 

 

 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN  
(Ex art. 155 lid 1 jo. art. 180 lid 3 Gemeentewet jo. art. 42 Reglement van Orde) 
 
Betreft: verstoring openbare orde & veiligheid omgeving Winkelcentrum Stein 

T.a.v.: de burgemeester van de gemeente Stein; 

Geachte burgemeester,  
 
In opgemelde aangelegenheid richt ondergetekende zich thans tot u inzake het navolgende.  
 
Zoals u wel bekend ervaart de directe omgeving van het Winkelcentrum in Stein, met in het bijzonder 
de bewoners van de daarboven gelegen appartementen Fase I en II, al geruime tijd in de avond- en 
nachtelijke uren een structurele vorm van overlast veroorzaakt door groepen (hang)jeugd. Daarbij 
hebben zich in een kort tijdsbestek een reeds aantal opeenvolgende incidenten voorgedaan.  
 
Ik houd u een greep uit de signalen die onze fractie bereikt hierna achtereenvolgens voor: 
 

• Brandstichting aan en nabij het straatmeubilair van de gemeente Stein;  

• Groepen jongeren die zich met enige regelmaat rondom de in-/uitgang van Jumbo Stein aan 
het Raadhuisplein verzamelen en aldaar bezoekers die de in-/uitgang willen verlaten 
intimideren;  

• Gebruikers van de pinautomaat aan de kruising Raadhuisplein – Haalbrugskensweg worden 
incidenteel geïntimideerd dan wel lastiggevallen tijdens het pinnen;  

• Op 27 juli jl. is via 112 gealarmeerd dat er een stevige knokpartij gaande was tussen een 
relatief grote groep jongeren;  

• Aanstootgevende gebaren naar de vrouwelijke bewoners van het appartementencomplex;  

• Vrijwel iedere week worden er vuurwerkbommen tot ontploffing gebracht. Omwonenden 
schrikken en voelen zich onveilig. Restanten daarvan zijn ‘s ochtends terug te vinden op de 
balkons van omwonenden; 

• Een golf motorcross- en scootergeluiden tot voorbij middernacht;  

• Op 19 juli jl. belden diverse omwonenden de politie in verband met ernstige geluidsoverlast; 

• Iedere ochtend is er sprake van een geruime hoeveelheid gedumpt zwerfafval en rommel 
rondom de plekken waar deze groepen zich ophouden. Daarbij zijn ook sporen van 
drugsgebruik aangetroffen;  

• Diverse bewoners geven aan dat ze regelmatig ‘s nachts wakker worden van de 
geluidsoverlast in het verlengde van de Haalbrugskensweg;  
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Gezien het feit dat tussen de greep uit bovenstaande signalen, die tevens bij de Politie Basisteam 
Westelijke Mijnstreek bekend zijn, een aantal misdrijven zitten, kunnen wij aldus niet meer spreken 
over louter baldadig of overlastgevend gedrag. Redenen waarom ik mij genoodzaakt acht om namens 
de CMB-fractie de navolgende raadsvragen te stellen.   
 

1. Deelt U met de CMB-fractie op basis van deze signalen de ernstige zorgen over de 
veiligheid van de omgeving Winkelcentrum Stein?  
 

2. Deelt U met de CMB-fractie de opvatting dat deze excessen de mate van onveiligheid voor 
onze gemeente ernstige schade toebrengt? 

 
3. Hoeveel signalen zijn er bij de gemeente Stein en de politie binnengekomen over deze 

verstoring van de openbare orde en veiligheid?  
 

4. Op welke wijze staat de gemeente Stein in verbinding met omwonenden alsmede de 
Vereniging van Eigenaren die aldaar actief is? Welke concrete afspraken zijn met 
omwonenden dienaangaande gemaakt?  
 

5. Welke maatregelen heeft de bestuurlijke driehoek (gemeente, politie en Openbaar Ministerie) 
thans ondernomen om dit soort excessen aldaar tegen te gaan?  
 

6. Welke resultaten hebt u tot op heden in samenwerking met politie en justitie geboekt? Welk 
rendement heeft het tot op heden gevoerde beleid opgeleverd? 
 

Terzake de brandstichting beschikt CMB over fotomateriaal van het in brand steken van gemeentelijk 
eigendom. De politie beschikt daar tevens over. Daarover de navolgende vragen.  

 
7. Is er namens de gemeente Stein aangifte gedaan bij het Openbaar Ministerie (dan wel de 

Politie) terzake dit misdrijf? Zo ja, kunt u ons na overleg met politie en OM berichten over de 
huidige stand van zaken betreffende dit misdrijf. Zo nee, waarom niet?  

 
Tijdens een recente vergadering van onze Raad is namens de coalitie standpunt ingenomen dat 
onze gemeente beschikt over jongerenwerkers en straatcoaches. Daarover de navolgende vragen.  
 

8. Welke acties hebben deze medewerkers van de gemeente Stein uitgevoerd om e.e.a. 
preventief in de kiem te smoren?  
 

9. Hoeveel straatcoaches staan ter beschikking van de gemeente Stein en op welke wijze zijn zij 
fysiek zichtbaar in de wijken te herkennen?  
 

Tot slot een aantal resterende vragen.  
 

10. Tot op heden hebben omwonenden niet het gevoel dat er zichtbaar resoluut en adequaat 
wordt opgetreden. Het vertrouwen in de lokale overheid neemt daardoor aanzienlijk af. Kunt 
u hierop reflecteren?  

 
11. Hoe straalt het op Stein af als algemene opsporingsambtenaren deze excessen niet zichtbaar 

voor de omgeving beantwoorden met daadkrachtig politieoptreden?  
 

12. Krijgt de omgeving Winkelcentrum Stein naar aanleiding van deze excessen (extra) 
prioriteit?  
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13. Gaat de gemeente Stein in samenwerking met de politie (extra) maatregelen treffen om deze 
ernstige vorm van overlast te voorkomen en de pakkans te vergroten? 
 

14. Wordt het cameratoezicht aldaar uitgebreid/ bijgesteld?  
 

15. Hoe wordt de continuïteit in de aanpak terzake gewaarborgd en gemonitord?  
 

16. Kunt u de gemeenteraad aan het einde van het laatste kwartaal van 2022 op de hoogte stellen 
van de (tussen)resultaten terzake de aanpak? 
 

17. Welk actief beleid wordt gevoerd om de (hang)jongeren “iets aan te reiken” binnen de 
gemeente Stein. Hierbij wordt gedoeld op ontmoetingsruimten, met in het bijzonder de 
wereldwijd bekende Cruyff Courts.  
 
 

Erop vertrouwende dat u onderhavig schrijven in goede orde ontvangt en in afwachting van nader 

bericht.  

 
Verblijf ik, 
 
Namens de fractie Communiceren Met Burgers 
  
Met vriendelijke groet,  
 
  
K. (Kyle) Hoeveler LL.B., raadslid   
 


